
 

 

 

 

FORMULIER VERZOEK AGENDERING 
RAADSINFORMATIEBRIEVEN EN RAADSADRESSEN IN FORUM 

 

 
Doel van dit invulformulier is dat fracties / raadsleden voorafgaande aan een Forum de reden 
van het agenderen van een raadsinformatiebrief of raadsadres omschrijven en wat het doel 
is van de bespreking 

Betreft: Forum 8 april 

 
Datum:  

Verzoek tot agendering van RIB 25015 uitvoeringsagenda 
samen werken aan een zeker bestaan 2025-2026. Met het 
verzoek  daarbij te betrekken het raadsadres 25.024 van de 
inwonersraad armoedeverlichting. 

Aanvrager / indiener van 
het verzoek 
 

Helma van Schie, CDA fractie met steun van Wij Rijswijk, D’66, 
RB. 

Wat is de reden of aanleiding  
van agendering van een 
raadsinformatiebrief en/of 
raadsadres? 
 
 
 
 

Bij de behandeling in de Raad van het beleidsstuk Samen Sterk 
tegen Armoede, zijn een aantal onderwerpen besproken die 
meegenomen zouden worden in de uitvoeringsagenda of die 
als relevant zijn aangedragen. Het betreft onder meer:  

- Vergroten van de participatie in de samenleving vanuit 
een armoede situatie. 

- De groep 130% - 150%. 
- Participatie van de doelgroep.  

Graag bespreken we in het forum onder meer of hoe deze en 
andere punten zijn meegenomen in de uitvoeringsagenda. 
 

Wat is het doel van de bespreking 
van de raadsinformatiebrief of 
raadsadres? 
 
 
 
 
 

Na de vaststelling van het armoedebeleid in december 2024, 
het daarover uitgebrachte persbericht van de gemeente  op 7 
maart 2025 en deze RIB worden wij bevraagd door de burgers 
over de nieuwe maatregelen tegen armoede van de gemeente 
Rijswijk.  Agendering in het forum moet ons meer duidelijkheid 
geven met eventueel de mogelijkheid inbreng te leveren. 



 

 

Voorgestelde datum van 
behandeling in Forum  
 

Ondergetekende partijen willen de RIB 25 015 en het 
raadsadres25.024  graag deze vergadering nog behandelen, 
omdat het stuk wederom veel vragen oproepen en het van 
belang is dat de beantwoording hiervan snel en zorgvuldig 
verloopt om een grote en kwetsbare groep inwoners 
duidelijkheid te verschaffen hoe zij nu en in toekomst hulp 
kunnen krijgen om uit hun vervelende situatie te komen. 
Mogelijke bijsturing vanuit de raad kan nodig blijken en daar 
willen ongetekende partijen niet langer mee wachten dan 
nodig. Voorop staat dat alle partijen een goed en zorgvuldig 
beleid willen hebben waarmee die grote groep inwoners 
duurzaam geholpen wordt. Daarom hopen we ook op de steun 
van andere partijen om vanavond nog een bredere bespreking 
te hebben met elkaar en de portefeuillehouder 

 


